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Betreft: Einde van de melkquota 

Per 1 maart 2015 zijn de melkquota in de EU opgeheven. De Commissie heeft alle markt- en 
productieregulering afgeschaft, zonder daarbij rekening te houden met de signalen die wijzen op een 
naderende ramp. De "zachte landing" lag ten grondslag aan een zeer ernstige crisis in de zuivelsector 
in 2009, waardoor verdere maatregelen noodzakelijk werden. Als gevolg hiervan is in 2012 het 
"zuivelpakket" goedgekeurd – een pakket dat vandaag de dag niet in staat is het hoofd te bieden aan 
de crisis waarin de sector zich bevindt. In haar verslag over de zuivelmarkt van 13 juni 2014 sprak de 
Commissie zelf haar twijfels uit over de capaciteit van het regelgevingskader van de EU om te kunnen 
omgaan met de extreme marktvolatiliteit na het einde van de quotaregeling. 

De toename van de productie in het seizoen 2014/2015 lag in november op 4,7 % en de situatie op de 
internationale markten was ingewikkeld omdat landen als de VS, Australië en Nieuw-Zeeland hun 
productie hadden opgevoerd met respectievelijk 2,4 %, 2,6 % en 4,1 %. De vraag vanuit China nam af 
en de export naar de Russische markt ligt momenteel stil als gevolg van het veto. Het aantal 
sproeitorens voor melkpoeder is snel toegenomen. De melkprijzen die de melkveehouders ontvangen 
nemen af met in iedere lidstaat een ander percentage, in sommige met meer dan 20 %. De 
Commissie blijft echter volhouden dat de wereldmarkt groeit en dat de Europese melkveehouders 
kunnen investeren en hun productie kunnen opvoeren. Het model dat uitgaat van deze privatisering 
van het zuivelbeleid door de Commissie zal leiden tot een EU waarin 15 000 melkveebedrijven met 
1 000 koeien net zoveel produceren als nu, maar met veel grotere negatieve gevolgen in termen van 
banenverlies, milieuschade en impact in de zuidelijke landen. 

Is de Raad voornemens het debat te beperken tot instrumenten die bedoeld zijn om de crisis aan te 
pakken of wil hij een echt inhoudelijke discussie aangaan die gericht is op de tenuitvoerlegging van 
daadwerkelijk beleid waarin gestreefd wordt naar het voorkomen van een crisis in de Europese 
zuivelsector? Is de Raad bereid het zuivelbeleid van de EU opnieuw toe te spitsen op de bevoorrading 
van de Europese markt, met maatregelen voor marktregulering waarbij vraag en aanbod op elkaar 
worden afgestemd, of maakt hij de sector volledig kwetsbaar, afhankelijk van het buitenland en 
onderworpen aan enorme prijsvolatiliteit? 

Gaat de Raad beleidsmaatregelen treffen met het oog op een productie op basis van Europese 
weilanden en veevoeder, waarbij hij voorziet in de verruiming van het recht om te produceren, 
teneinde de melkproductie te behouden en te herstellen in vele gebieden die reeds zijn verlaten, met 
gevolgen voor de melkveehouders in alle landen? 
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